

توضيح	بند
يسر مجلس إدارة شركة كوارا للتمويل دعوة مساهميها الكرام للمشاركة والتصويت في اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) والمقرر انعقادها بمشيئة الله تعالى، عند الساعة السادسة والنصف مساء يوم الأربعاء 11 سبتمبر 2024م الموافق 08 ربيع الأول 1446هـ، عبر وسائل التقنية الحديثة.	مقدمة
بمقر الشركة بمدينة الرياض عبر وسائل التقنية الحديثة وذلك من خلال استخدام منظومة تداولاتي فقط.	مدينة و مكان انعقاد الجمعية العامة
https://us05web.zoom.us/j/86460360979?pwd=LgSbCX4nQazsNKtBajYkDngN6O0rL1	رابط مقر الاجتماع
11-09-2024 الموافق 1446-03-08	تاريخ انعقاد الجمعية العامة
18:30	وقت انعقاد الجمعية العامة
عبر وسائل التقنية الحديثة	كيفية انعقاد الجمعية العامة
يكون حق الحضور للمساهمين المقيدين في سجل مساهمي المصدر لدى مركز إيداع بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة وبحسب الانظمة واللوائح، كما يحق للمساهمين مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية وتوجيه استفساراتهم، كما أن أحقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد الجمعية، وأن أحقية التصويت على بنود الجمعية للحاضرين تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الأصوات	حق الحضور، وأحقية التسجيل، ونهاية التصويت
طبقاً للمادة (33) من النظام الأساسي للشركة، يكون اجتماع الجمعية العامة العادية صحيحاً إذا حضره مساهمون يمثلون ربع رأس المال على الأقل، وإذا لم يتوفر النصاب اللازم في الاجتماع الأول يعقد الاجتماع الثاني خلال ثلاثين يوماً التالية للاجتماع السابق. وفي جميع الأحوال يكون الاجتماع الثاني صحيحاً أياً كان عدد الاسهم الممثلة فيه.	النصاب اللازم لانعقاد الجمعية
التصويت على انتخاب أعضاء مجلس الإدارة من بين المرشحين للدورة القادمة والتي تبدأ من تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية بتاريخ 2024/09/11م ومدتها ثلاث سنوات ميلادية، حيث تنتهي بتاريخ 2027/09/10م.	جدول أعمال الجمعية
مرفق	نموذج التوكيل

للمساهمين الحق في مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية وتوجيه الأسئلة.	حق المساهم في مناقشة الموضوعات المدرجة على جدول أعمال الجمعية، وتوجيه الأسئلة، وكيفية ممارسة حق التصويت
التصويت الإلكتروني يبدأ من الساعة 01:00 صباحاً من يوم الإثنين 09 سبتمبر 2024م الموافق 06 ربيع الأول 1446 وينتهي بنهاية وقت انعقاد الجمعية ويحق لجميع مساهمي الشركة إلى المشاركة والتصويت عن بُعد عن طريق زيارة الموقع الإلكتروني الخاص بتداولاتي https://www.tadawulaty.com.sa	تفاصيل خاصة التصويت الإلكتروني على بنود الجمعية
في حال وجود استفسار نأمل التواصل مع شؤون المساهمين بالشركة خلال أوقات العمل الرسمي على الهاتف: 011 829 5170 أو عن طريق البريد الإلكتروني: IR@QuaraFinance.com	طريقة التواصل في حال وجود أي استفسارات
لا يوجد	معلومات إضافية
مرفق	الملفات الملحقة

Element List	Explanation
Introduction	The Board of Directors of Quara Finance (the “Company”) is pleased to invite its shareholders to participate and vote in the General Assembly Meeting (First Meeting) scheduled to be held at 06:30 PM on Wednesday, 11/09/2024 G corresponding 08/03/1446H, Attendance via modern technology means.
City and Location of the General Assembly's Meeting	In Riyadh city at the company’s location, the meeting will be virtual through modern means of communication.
Hyperlink of the Meeting Location	https://us05web.zoom.us/j/86460360979?pwd=LgSbCX4nQazsNKCTBajYkDngN6O0rL1
Date of the General Assembly's Meeting	2024-09-11 Corresponding to 1446-03-08
Time of the General Assembly’s Meeting	18:30
Methodology of Convening the General Assembly’s Meeting	via modern technology means
Attendance Eligibility, Registration Eligibility, and Voting End	Shareholders who are registered in the Company’s shareholders record at the Depositary Center by the end of the trade session prior to the general assembly meeting and in accordance with the laws and regulations. The attendee’s right to vote on the items of the assembly’s agenda ends upon the end of screening the votes by the Screening Committee.

Quorum for Convening the General Assembly's Meeting	As per Article (33) of the Company's By-Law, the Quorum for holding the Ordinary General Assembly meeting will be a quarter of the share capital. In case of non-completion of the quorum at this meeting, a second meeting will be held during 30 days of the scheduled time for the first meeting, and this meeting will be valid regardless of the number of shares represented therein.
General Assembly Meeting Agenda	Attached
Proxy Form	Attached
The shareholder right in discussing the assembly agenda topics, asking questions, and exercising the voting right	The attending shareholders are entitled to discuss the agenda items and ask questions
Details of the electronic voting on the Assembly's agenda	Electronic voting starts at 01:00 AM on Monday, 09/09/2024G corresponding to 06/03/1446H and ends at the end of the Meeting. Shareholders registered in Tadawulaty system will be able to vote remotely via the website https://www.tadawulaty.com.sa
Method of Communication in Case of Any Enquiries	For inquiries, please contact the Shareholders Affairs during official working hours on telephone no. 011 829 5170 or by email: IR@QuaraFinance.com
Additional Information	N/A
Attached Documents	Attached